
Overleg  13 oktober 2022

Aanwezig: Ursula Bekhuis en 
Vervolgafspraak plannen als we antwoorden hebben op vragen

- Artikel 1 Europese regelgeving m.b.t. woongenot
Wetgeving, waar we op dit moment niks mee doen. Er ligt nog geen vergunningaanvraag, 
tijdens procedure kunnen mensen bezwaar maken en zich beroepen op deze wetgeving en

uitleggen waarom wij daar niet aan voldoen.

- Hoe wordt er door de gemeente gecontroleerd hoeveel mensen er zijn, en hoe gaat de
gemeente controleren of het idd 100 asielzoekers en 50 statushouders zijn?
Hierover zijn (nog) geen afspraken gemaakt tussen de gemeente en het COA. De uitvoering
daarvan kan gecontroleerd worden aan de hand van de Basis Registratie Personen en het
COA kan periodiek gegevens van de bezetting met de gemeente en in de Overlegcommissie
delen. Uiteraard heeft de gemeente haar reguliere instrumenten om bijvoorbeeld
vergunningen te handhaven, deze gelden ook voor het COA.

- Hoe gaat de gemeente om met verkeersoverlast? Komt er telkens een BOA bij melding van
verkeersoverlast?
Inwoners kunnen een melding doen bij de gemeente als ze verkeersoverlast ervaren. Een

BOA zal de melding dan in behandeling nemen zoals ze dat regulier gewend zijn.

- Hoeveel statushouders zijn er totaal in de gemeente?
De gemeente heeft in 2022 tot nu toe (datum 29-9-2022) 30 statushouders geplaatst.

- Hoeveel leefruimte (m2) per persoon houdt het COA aan?
Het COA hanteert voor de slaapruimtes 5m2 per persoon als richtlijn. Daarnaast zijn er de
vierkante meters buiten de slaapkamers, zoals badkamer, keuken en algemene ruimtes. Dat
is krap, maar hier moeten we het mee doen. Over het algemeen gaan de mensen in een AZC

relaxter om met deze ruimte, dan wij zelf gewend zijn.

- Worden toekomstige bewoners getest op bijv. tuberculose? En hoe omgaan met corona?
Er zitten immers teveel mensen op een kluitje (aldus )
COA houdt zich aan de landelijke richtlijnen als het gaat om corona. COA heeft contact met
GGD. Vaccinaties worden aangeboden, testen zijn beschikbaar, quarantaine mogelijkheden,
etc. Bij aankomst biedt het COA asielzoekers altijd een medische intake aan. Die is niet
verplicht. Komt een asielzoeker uit een land met een verhoogd risico op tuberculose zoals
Eritrea of Ethiopië? Dan krijgt hij bovendien een verplichte tbc-screening.

- Wordt er extra verlichting aangebracht op de toegangswegen?
Deze vraag krijgt een plek in het overleg over het veiligheidsplan.

- Hoeveel medewerkers zullen er per dag zijn, hoeveel beveiliging en hoeveel vrijwilligers?
Er zijn 24/7 drie BHV-ers in het pand aanwezig. Het COA is aanwezig van 08:00 tot 22:00 door
de week en van 09:00 tot 17:00 in het weekend. Het team bestaat uit ongeveer 11 personen. 
Het aantal vrijwilligers moet gaan blijken.

- Wat zijn de privacyregels van het COA?

COA houdt zoveel mogelijk rekening met de privacy van bewoners. Zo plaatst het COA

bijvoorbeeld gezinsleden bij elkaar, zijn er ook 1 tot 2 persoonskamers beschikbaar en

worden geen 2 echtparen bij elkaar geplaatst.



- Zijn er al stikstofmetingen gedaan?
Als dit nodig is, dan is dit onderdeel van de vergunningaanvraag.

- Is er een onderzoek geweest naar bedreigde diersoorten (vogels)?
Als dit nodig is, dan is dit onderdeel van de vergunningaanvraag.

- Ik ( ) verwacht dat de gemeente gaat handhaven op het Ruimtelijk Programma van
Eisen van het COA
Wij handhaven op wet- en regelgeving waarvan wij het bevoegde gezag zijn. Het Ruimtelijk
Programma van Eisen is een interne richtlijn van het COA.

- De eerder gestelde vragen per mail van 6 september zijn onvoldoende beantwoord, graag
opnieuw bekijken
Deze hebben we besproken tijdens het overleg op 13 oktober 2022.

s nachts is er een onbemande politie auto, wat is hiervan het nut? Idem met aantal
motoragenten 11 of 12 oktober (kunnen we ergens vinden waarom dat was?)
Het klopt dat er inderdaad even een onbemande politieauto heeft gestaan. Deze heeft er
alleen even in het begin ter ondersteuning aan de beveiligers gestaan, maar is inmiddels
allang weer weg van de locatie.

- De bouwhekken zijn nog altijd aanwezig, deze zouden gelijk weggehaald worden
De bouwhekken worden binnenkort weggehaald, maar zullen ten tijde van de verbouwing
wel teruggeplaatst worden als dat nodig is.

- Waar en hoe wordt er een omheining geplaatst? (erfgrens ligt nl aan de straat, is geen
ruimte extra)
Dit is onderdeel van bespreking tijdens bewonersoverleg met het COA.

 zou graag een overzicht ontvangen van de cijfers van COA over 2020 en 2021
(aantal mensen, aantal azc’ s etc etc)
Het COA publiceert regelmatig cijfers. Meer informatie is te vinden op hun website:
https://www.coa.nl/nl/ci fers-en- apportages

Er is geen eenvoudig en eenduidig factsheet over criminaliteit en asielzoekers. Online zijn de

nodige rapporten te vinden, o.a. van de WODC, daaruit blijkt de complexiteit van de materie.

Algemeen:

? De (verdenking van) criminaliteit onder asielzoekers is weliswaar hoger dan gemiddeld 
onder de reguliere bevolking, maar is grotendeels verklaarbaar uit de afwijkende leeftijds- 
en geslachtssamenstelling alsmede de sociaaleconomische positie en mate van
gezinsverband.

? In geen van de analyses is gebleken dat de aanwezigheid van een COA-locatie een 
aantoonbaar effect heeft op de omvang van de buurtcriminaliteit en op de individuele kans
op slachtofferschap. Ook als onderscheid wordt gemaakt naar type COA-locatie, bezetting
en samenstelling van de bewoners werden er geen significante effecten gevonden.

Ieder halfjaar publiceert het WODC i.s.m. het COA de cijfers van incidenten in relatie OA- 

locaties. Incidenten kunnen het overtreden van huisregels zijn, maar ook zwaarder. Zodra

daarbij politie in beeld komt telt een incident op een azc mee in de criminaliteitscijfers.



Hoe gaat de gemeente om met planschade? Gemiddeld betekent een AZC een
waardevermindering van 15-20%,  wil wel verhuizen.
Op korte termijn kunnen wij niets voor u doen. Een verzoek om planschade kunt u pas in een
later stadium indienen. Voor meer informatie hierover verwijzen wij u voorlopig naar: 
https://www. ubbergen.nl/planschade

Direct omwonenden en geïnteresseerden houden we op de hoogte van de ontwikkelingen
via de nieuwsbrief en de website www.tubbergen.nl/asielzoekers. In de nabije toekomst kunt
u daar meer lezen over hoe wij denken om te gaan met gevallen van schade, zoals
planschade.


